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Do wiadomo6ci:
Rada Miejska.

Radny Rady Miejskiej

Michal Antosiewicz

W odpowiedzi na zapfianie nr RO.III.0003.5.129.2019 zgloszone na XIII sesji Rady

Miejskiej w Barlinku przez radnego Michala Antosiewicza informuj g, 2e w chwili obecnej nie

jest planowane utworzenie Skateparku, jednakhe taka mohliwoSd zostanie rozwaaona na etapie

analizy inwestycji proponowanych do projektu Budzetu i Wieloletniej Prognozy Finansowej na

2020 rok.

Zpowazaniem,

Otrz.ymuja:
l) adresat,
2) a/a.


